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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Mit titkol el a Honvédelmi Minisztérium a magyar polgárok elől a Duna-Tisza közén
bezárásra kerülő tiszti klubok ügyében? címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Juhász Ferenc miniszter úrhoz . A kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt napokban több hír jelent meg a kalocsai és kiskunfélegyházi tiszti klubok
bezárásával kapcsolatban .

Mint arról a Petőfi Népe napilap hírt adott február 1 jével megszűnik a kalocsai tiszti klub .
Az igazgatója elmondta, „megtiltották a bővebb felvilágosítás adását a témában" . A hírek
szerint országosan tizenhárom tiszti klub kerül bezárásra, így a kiskunfélegyházi is . A Petőfi
Népe tudósítása szerint a klub elnöke arról tájékoztatta a nyilvánosságot, hogy „a honvédelmi
tárca kategorikusan megtiltotta, hogy az ügyről tájékoztassák a sajtót" .

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2003 . február 5 .

K/8554 .

Írásbeli kérdés

l . Tisztelettel kérdezem a Miniszter Urat, hogy ténylegesen hány tiszti klubot zárnak be
a közeljövőben?

2. Mi az a titok amit a magyar polgárok nem tudhatnak meg a tiszti klubok bezárásával
kapcsolatban?

3 . Mire s zámíthatnak a zok a civil s zervezetek, amelyek ő römére e ddig a yitva á lltak a
tiszti klubok ajtói?
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